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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2022. szeptember 27-ei, munkaterv szerinti, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal, I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Kontschán Flórián Jenő elnök, Ángyán István, Elekes László, Feczkó 

Rita, Hermann Istvánné, Molnár István és Papp Péter Attila bizottsági 

tagok   

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 14 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt.  

 

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat. Elmondta, két új napirend került ma 

helyben kiosztásra. 

A meghívott vendégeikre való tekintettel javasolta, elsőként a „Sportüzemeltetési szerződésekhez 

kapcsolódó döntés” című előterjesztést tárgyalják. Ezt követően a képviselő-testületi meghívó-

tervezetben szereplő sorrendben tárgyalják a többi előterjesztést. 

Javasolta, hogy a „Az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal alapító okiratának módosítása”, a 

„Tájékoztató a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 

közszolgáltatásról”, a „Tájékoztató Oroszlány város 2021. évi környezeti állapotáról”, a „Jó tanuló - jó 

sportoló” cím elnyerésére irányuló pályázat”, a „Személyi kérdések” című előterjesztéseket a bizottság 

érintettség hiányában ne tárgyalja.  

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2022. szeptember 29-ei nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Sportüzemeltetési szerződésekhez kapcsolódó döntés 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette a helyben kiosztott sürgősségi indítványt.  

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, a cég pénzt kér az önkormányzattól, nem akarja bezárni az uszodát. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, a cég jelezte, hogy október-december hónapokban milyen 

költségemelkedéssel fog járni az üzemeltetés, és kérte az üzemeltetési szerződés módosítását. Mivel közel 

van október 1., és látva, hogy milyen óriási közüzemi költségek növekedésével fog járni az üzemeltetés, 

polgármester úr kérte, sürgősségi indítvány készüljön, tett határozati javaslatot, és kérte, a Pénzügyi 

Bizottság tárgyalja meg. 

 

Németh Gábor az OIH Zrt. vezérigazgatója elmondta, a mai nap tartotta az OIH Zrt. az igazgatósági 

ülését. Korábbi időszakban az OIH Zrt. és a LÜN Kft. is próbált tájékozódni a várható energiaárakról, de 

semmi választ nem kaptak. Elkezdték végig gondolni, hogy a sportlétesítmények üzemeltetése hogyan 

lenne lehetséges, az üzemeltetést mennyire befolyásolják az energia árak. Ebbe az előkészítő folyamatba 

érkezett a levél, ami 19-szeres és 11-szeres áremelést tartalmaz. Az OIH Zrt. igazgatósága azt a döntést 

hozta, leányvállalatát utasítja, hogy az üzemeltetési szerződések módosítását azonnali hatállyal 

kezdeményezze az önkormányzat irányába, erre vonatkozó javaslatok megfogalmazásra kerülhetnek. Az 

uszodát tekintve az idei év hátralévő részében 40 M Ft nettó plusz forrásról lenne szó, a 
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sportlétesítményeknél 70 M Ft nettó összesen. 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, leírták a sportlétesítmények üzemeltetésének 

alaptevékenységeit, az az érdekük, hogy tovább üzemeltetésre kerüljenek. Az uszoda az a létesítmény, 

ami vagy maximum fűtés kapacitással működik vagy sehogy. A szombati és vasárnapi uszoda működtetés 

elviszi az egész októberi fűtésre rendelkezésre álló keretet. A többi létesítményben le tudják kapcsolni a 

fűtést. A délelőtti előterjesztést délutánra összeszedettebben sikerült megfogalmazni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a sporttelepen van egy konyha. Kérdése az volt, a bérlője 

hogyan kívánja azt fenntartani. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, ott gázzal főznek, talán az a rész tud működni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, az egy hónapos vizsgálatok hozhatnak eredményt. 

 

Szabó Mihály alpolgármester hozzátette, a nyitva tartott létesítményeknél a bérleti díjak hogyan 

alakuljanak, azt a szolgáltató áthárította az önkormányzatra. Az önkormányzat sem teheti meg, hogy 

változatlan áron biztosítja a létesítmények használatát, erre is szeretne látni számokat, hogy tudnak 

üzemelni. Ez egy olyan volumenű döntés, nem tudja, hogy fél óra olvasgatás után lehet-e benne döntést 

hozni. Az áram világpiaci ára is kiszámíthatatlan.  

 

Dr. Sunyovszki Károly elmondta, a szerződéses konstrukcióra visszautalva, két üzemeltetési szerződés 

van, az egyik az uszoda. Egyértelmű, hogy ott is az üzemeltetés fenntartására törekszik az üzemeltető, 

pénzügyi támogatással ez megvalósulhatna, várhatóan forrás hiányában a testület azt fogja mondani, 

nincs módja üzemeltetni. Ebben az anyagban a szerződéses konstrukciókra is van utalás, hogy maradjon 

számla az önkormányzat nevén, ezek praktikus javaslatok, ezek áttekintése, egyeztetése, ezt követően 

szerződés módosítás szükséges, ami azt jelenti, hogy fennmarad az üzemeltetési szerződés, csak nem 

tényleges uszoda nyitvatartás jelent, hanem a zárt létesítmény karbantartását. Az OIH Zrt. úgy gondolja, a 

sportlétesítmények fenntartásánál érdemes megkockáztatni a további üzemeltetést, ezekkel a 

tapasztalatokkal kényszerkomfortosság melletti üzemeltetésre van lehetőség. Ennek a szerződésnek 

jelentős felülvizsgálatára szükség van, de december 31-ig várhat. Ami nem várhat, az az uszoda 

üzemeltetés kérdése, ha nemlegesen dönt a testület, az üzemeltető szerződés teljesülésének 

ellehetetlenülésére hivatkozva azonnal kényszerintézkedéseket vezet be. Ha a testület esetleg nem 

döntene, ellentétel nélkül nem képes viselni a költségeket. Azért kéri az üzemeltető, hogy ne azt a 

szokásos gyakorlatot kövessék, hogy a szerződést módosítja, hanem hatalmazza fel a szerződés 

módosításra a polgármestert, a saját szerződés módosítási hatáskörrel akkor éljen, ha ezeknek a 

szerződéseknek a következő körös felülvizsgálatára kerül sor, legkésőbb december 31-ig. Ez egy olyan 

döntés, amit nagy felelősség gyorsan meghozni, de nem lehet tovább várni. 

 

Dr. File Beáta jegyző kérdése az volt, az üzemeltetési szerződés hogyan szól, a bérleti díjak 

megállapítása a LÜN Kft. vagy a testületi hatáskörében van. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, az OIH Zrt. hasznosítja a létesítményeket, fizet az önkormányzatnak 

fix összegű hasznosítási díjat, a LÜN Kft. üzemeltetési díjat kap az önkormányzattól. Azzal, hogy az 

önkormányzatnak bevétele keletkezett a sportlétesítményeknél, visszaigényelheti a díj Áfáját. 

 

Dr. File Beáta jegyző kérdése az volt, amit hasznosításra kiadtak, ott kérnek valami díjat, azok 

áttekintésre kerülnek-e. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, csak a távhő díj növekedés három hónap alatt 10 M Ft 

nagyságrend. Azt a különbséget, ami jelentkezni fog, az üzemeltető igényli az önkormányzattól, mint 

közmű költséget. Kérdése az volt, megéri-e 10 M Ft többletforrást biztosítani a három hónapra a kettőre. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, a többi létesítményt lehet más a hőmérsékleten üzemeltetni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, minden tapasztalat nélkül megpróbál az üzemeltető ezeken a 

költségeken spórolni, amennyit lehet. Nem tudni, ez mennyi, és azt sem, hogy mennyivel fog nőni az a 
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költség, amit eddig a költségvetés erre biztosított, és arra mi lesz a fedezete. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, ha megkapják azt az összeget, amit kérnek, akkor működhet, ha erre 

nincs lehetőség, akkor jön, hogy hogyan tovább. Az uszodánál szeptember 30-án vége, a többinél kizárják 

a fűtést. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök véleménye szerint akkor a határozati javaslatot úgy kéne kiegészíteni, 

hogy a másik két létesítmény esetében a következő testületi ülésen a fogyasztási adatok változásának 

ismeretében dönt a testület, hogy az utolsó két hónapban biztosítja-e a forrást. Egy hónapnál tovább 

egyetlen sportlétesítményre sem merne javaslatot tenni. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, azt kell vizsgálni, a használók milyen többlet teherviselést 

tudnak elviselni. Az OIH Zrt. jelentős telephelyet bérel az OKÖ Zrt.-nél jelentős összegért, ha a rezsi 

emelkedik, a bérleti díj is felemelkedik. Van egy hónap, ameddig lekapcsolják a fűtést, megvizsgálják az 

üzemeltetést. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök jelezte, lesz egy határozati javaslat módosítási javaslata. 

 

Dr. Sunyovszki Károly elmondta, azért is kell a polgármesternek a szerződés módosítása, ő mondhatja a 

szerződő fél nevében azt, hogy a csökkentet szolgáltatást is elfogadja. A gyors módosítás ahhoz is 

szükséges, hogy az üzemeltető bekapcsolja a fűtést, a határozati javaslat ilyen értelemben jó, a legkésőbb 

december 31-ére szükséges végleges szerződés módosítás, abba beleférnek, ha a képviselő-testület 

előbbre kéri, ha előbb vannak tényadatok, előbb lehet tárgyalni. A határozati javaslatban, ha ezzel az 

értelmezéssel a felek egyetértenek, ez benne van. Annyival lehetne kiegészíteni az előterjesztést, hogy 

egy hónap belül legyen előszedve az egész kérdés, a pontosított adatokkal. A 3. pont azt jelenti, hogy az a 

biztosítéka meglegyen az üzemeltetőnek, hogy ő lesz az, aki továbbra is üzemelteti, a csökkent 

üzemeltetési feltételeket biztosítja, és vele akar szerződést kötni módosított feltételekkel, ezekkel az 

elvekkel az önkormányzat, mint üzemeltető. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a 4. pont az legyen, hogy a képviselő-testület a következő 

ülésén ezt a kérdést a már meglévő ismert adatok figyelembevételével felülvizsgálja és dönt. 

 

Papp Péter bizottsági tag hozzátette, akkor végleges döntést hoz a sportlétesítmények üzemeltetéséről. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmonda, a 3. pontnál úgy érti, a polgármesternek van joga a szerződés 

módosításra. Kérte, legkésőbb 1 hónap múlva a testületi ülésen már végleges döntésre kerüljön sor. 

 

Dr. Sunyovszki Károly javasolta, a 4. pont úgy szóljon, hogy utasítja a polgármestert, hogy az 

elkövetkezendő legfeljebb egy hónapos időszak eseményeinek és üzemeltetési tapasztalatainak a 

függvényében tegyen javaslatot a sportüzemeltetés, létesítményi üzemeltetés vonatkozásában szükséges 

további döntések képviselő-testület általi meghozatalára. 

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, mikor indulna legkorábban távhő nélkül az uszoda. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, nyáron is több millió forint a fűtése. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, hány embert fog érinteni, ha az uszodát be kell zárni. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, 6 főállású dolgozó van, őket megfelelő felmondási idővel, és 

végkielégítés mellett kell elengedni, 20 ember eseti jelleggel dolgozik ott.   

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, készített számításokat, ha az uszodát kiveszi a távhődíjból, 

összesen a további létesítmény üzemeltetése 28.250.250 Ft nettó plusz költség egy hónapra, 6 M Ft lenne 

októberre. Október 1-ig a kormány is azt ígérte, hogy a támogatási rendszert is kidolgozza a távhő díjakra. 

Az iskola, ami jelenleg szóba került, lesz rá állami támogatás, a többiről nem hallott. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, a távhőtörvény nem tesz különbséget a létesítmények között, 
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nem tudja elképzelni azt, hogy állami intézmények kapnak támogatást, az önkormányzat nem kap a saját 

létesítményeire. 

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, nem tudják, mennyi lesz a költség, január 1-től fogalma sincs. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a kormány az utolsó pillanatban szokta kihozni az ilyen 

rendeleteit.  

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, ez a levél az önkormányzat tekintetében a sportlétesítményeket 

érinti, ezen kívül jó pár épületet érint a városban. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, ennek nagyon súlyos következményei lesznek. 

 

Tassi József ügyvezető kérdése az volt, a bizottság véleménye szerint semmi remény nincs arra, hogy a 

testület ilyen kiegészítést tud adni a létesítmények üzemeltetésére. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, nincs. 

 

Ángyán István bizottsági tag elmondta, az ipari parki cégek az elmúlt időszakban mennyiségi alapú 

szerződéseket kötöttek, piaci árú gázt, villanyt fizetik. Szóba került, hogy a10 M Ft-ot megszavazzák, ami 

a valóságban a három hónapra 30 M Ft. Az októbert meggondolná, hogy az embereknek időt adjanak az 

uszoda bezárás kapcsán a felkészülésre.  

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, mennyi a tartalék. 

 

Varga Zoltán ügyintéző elmondta, az általános tartalék 6 M Ft, a céltartalék 12 M Ft, abból már van, ami 

másra kell. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, az uszoda bezárás ebből a szempontból nem tekinthető 

munkáltatói oldalról kérdésnek, nem küld el senkit szívesen senki, de a munkaviszony megszüntetés 

költségei fel fognak merülni. Nem látja a lehetőségét annak, hogy október 1. után az uszoda tovább 

működjön. Azon gondolkodhatnak, hogy a munkavállalókat más módon tudják-e kompenzálni.  

 

Szabó Mihály alpolgármester hozzátette, ha már egyeztetés volt, lehet lenne esély azt folytatni. Az 

önkormányzat csak azt kapja, ellehetetlenül ez, az, az önkormányzatnak is van fizetési követelése velük 

szemben. Figyelembe véve az elhangzottakat, a kki-s fogyasztókkal kapcsolatban van ütőkártya az 

önkormányzat kezében.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a határozati javaslat 1. pontja, hogy az uszoda bezár október 1-

ével, a 3. pontja, hogy októberre kap lehetőséget a többi sportlétesítmény üzemelésre, 4. pontja, hogy 

októberi testületi ülésre az üzemeltető tegye le azokat az adatokat, ami alapján a képviselő-testület dönt, 

hogy a sportlétesítmények üzemeltetését tovább folytatja vagy megszünteti. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, a határozati javaslat 1. pontjában a mondat végét leegyszerűsítené: a 

díjak megemelésére irányuló kezdeményezést költségvetési fedezet hiányában elutasítja. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki a módosító javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  
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A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

92/2022. (IX. 27.) határozata 

     módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Támogatja, hogy a „Sportüzemeltetési szerződésekhez kapcsolódó döntés” című előterjesztés határozati 

javaslata a következőképp módosuljon:  

1. A Létesítményeket Üzemeltető Nonprofit Kft. a vele fennálló létesítményüzemeltetési szerződések -a 

közüzemi díjak jelentős mértékű megemelkedése miatt- az üzemeltetési díjak megemelésére irányuló 

kezdeményezését költségvetés fedezet hiányában elutasítja. 

2. Tudomásul veszi, hogy az üzemeltetési szerződés teljesítésének feltételei ellehetetlenülése miatt a 

Csobbanó Városi Uszoda 2022. október 1. napjával bezárásra kerül. 

3. Kifejezi azon szándékát, hogy 2022. október 1. napjával a sportlétesítmények üzemeltetési 

szerződéseit oly módon módosítja, hogy az egyes létesítmények a tényleges üzemeltetés 

megszűnésével, illetve esetleges csökkentett mértékű fennállásával kapcsolatos feladatokat (a 

létesítményi infrastruktúra, eszközök, berendezések lezárása és konzerválása, a létesítmény 

rendszeres műszaki felügyelet melletti őrzés-védelme, az egyes sportlétesítmények tényleges 

nyitvatartásának, csökkentett üzemeltetési körülményeinek megfelelő fenntartása) a továbbiakban is 

-csökkentett mértékű üzemeltetési díj ellenében- ellássa. 

4. Utasítja a polgármestert, hogy az elkövetkezendő egy hónapos időszak eseményeinek és üzemeltetési 

tapasztalatainak a függvényében az október havi, munkaterv szerinti képviselő-testületi ülésre tegyen 

javaslatot a sportüzemeltetés, létesítményi üzemeltetés vonatkozásában szükséges további döntések 

képviselő-testület általi meghozatalára. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztés határozati javaslatát a módosításokkal 

elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen és 2 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

93/2022. (IX. 27.) határozata 

a „Sportüzemeltetési szerződésekhez kapcsolódó döntés” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Sportüzemeltetési szerződésekhez kapcsolódó döntés” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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SZÜNET 

17:07-17:18 

 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, vannak kiegészítések is egyes napirendekhez, ezek helyben kiosztásra 

kerültek, minden egyes ilyen napirendnél ismertetni fogja ezeket. A ketünél egy javítás volt, a múlt héten 

csütörtökön a Mobilitás hét felhívására megszervezésre került az autómentes nap gyerekeknek, erre 1,5 M 

Ft pályázati pénz fog érkezni. Élelmezési költség volt eddig. 

 

Szabó Mihály alpolgármester hozzátette, voltak szállítási költségek is. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, amíg nem érkezik meg a pályázati pénz, addig amit ki kellett fizetni, azt 

kifizették. Szükséges utólag testületi döntést hozni, hogy indulhatnak ezen a pályázaton. 

 

Szabó Mihály alpolgármester hozzátette, úgy volt a pályázati kiírás, szeptember 11-én megjelent, hogy 

szeptember 16-ig lehetett pályázni, szeptember 17-22. között volt a megvalósítás.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, a 3.a) pontnál módosított a szövegezésen, ez úgy szól, hogy jóváhagyja, 

hogy a pályázat benyújtásra kerüljön. A másik kiegészítés az 5. pontra vonatkozik, a Ptk. nem engedi, 

hogy az önkormányzat alapítványt hozzon létre, az ezzel kapcsolatos határozatokat vissza kell vonni, 

helyette az OIH Zrt. vállalja az alapítvány létrehozását, erre kérnek tulajdonosi felhatalmazást. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök felhívta a figyelmet a 4. pontra, a mai első napirendi pont rámutatott arra, 

hogy rendkívüli állapot következhet be, ami időnként a képviselő-testületet nehéz helyzetbe hozza. A 

polgármester javasolta olyan bizottság létrehozását, amely az energia, élelmiszer költségek változásait, 

hatásait vizsgálná, ha kell, soron kívüli javaslatokat tenne a testület felé. Javasolt lenne, hogy lehetőleg 

energetikai szakember is legyen jelen ezeken az üléseken. Ez a mai uszoda bezárásról szóló napirend a 

sorban az első, de nem az utolsó, sajnos ilyen nehéz döntéseket is kell hozni. Támogatja ilyen bizottság 

létrehozását. 

 

Papp Péter bizottsági tag véleménye szerint a határozati javaslat 4.b) pontjának 2. fele magyartalan, meg 

van bonyolítva. Addig jó, hogy tegyen intézkedési javaslatokat, ezután úgy folytatódjon a mondat, hogy 

azokat terjessze a képviselő-testület elé, az összes többi nem kell. 

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, az Egészségváros úgy szerepel, mint leendő dolog, de már azt is 

bele lehetne írni, hogy megvalósult.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, pénteken küldték, a rendezvény szombaton volt, kiegészítésként beleírja. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki Papp Péter bizottsági tag módosító javaslatát elfogadja, 

kézfelemeléssel jeleze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

94/2022. (IX. 27.) határozata 

 módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 
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bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Támogatja, hogy a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés határozati javaslatának 4.b) 

pontja a következőképp módosuljon: 

Megbízza a Munkacsoportot, hogy a meglévő és folyamatosan frissülő információk, kormányzati 

intézkedések ismeretében folyamatosan készítsen intézkedési javaslatokat, azokat terjessze a képviselő-

testület elé. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki a határozati javaslatot a módosítással elfogadja, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

95/2022. (IX. 27.) határozata 

 a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a 

hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A 2022. évi költségvetés - 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Varga Zoltán ügyintéző elmondta, igyekeztek részletes anyagot kiküldeni, a jelentős közüzemi költség 

emeléseket tartalmazza az anyag. Tudni kell, a 3. negyedévben érvényes energiaárakon kerültek a számok 

bemutatásra, ebben még nagy bizonytalansági tényező van. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

96/2022. (IX. 27.) határozata 

 „A 2022. évi költségvetés - 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet - módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2022. évi költségvetés - 3/2022. (II.15.) önkormányzati 

rendelet - módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 17/2019. 

(XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

97/2022. (IX. 27.) határozata 

 „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a 

gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok használatának rendjéről szóló 

24/2012. (XI.15.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök röviden ismertette az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

98/2022. (IX. 27.) határozata 

 „Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok használatának 

rendjéről szóló 24/2012. (XI.15.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések 

alapításáról, azok használatának rendjéről szóló 24/2012. (XI.15.) önkormányzati rendelet módosítása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Javaslat a kollégiumi épület használatára vonatkozó, Tatabányai Tankerületi központtal fennálló 

megállapodások módosítására 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök röviden ismertette az előterjesztést. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, ez az előterjesztés már többszörösen kiegészült, az eredeti péntek délben 

került kiküldésre, utána péntek délután kapták meg a szerződés tervezeteket, ezek hétfőn kiküldésre 

kerültek. A mai napon helyben kiosztásra került a bizottság elé, amit holnap a testületnek is megküldenek. 

Az volt a kérés, onnan, hogy a Tankerület átveszi a működési költségeket, 4 emberrel szerződést kötöttek 

szeptember 1-től, kettőnek aláírás alatt volt, azt visszavették. A Tankerület kérése az volt, hogy október 

15-ig próbáljanak kiköltözni, velük október 5-ig kötötték a szerződéseket, kettőnek volt megkötött 

szerződése. A Tankerület ad 50 E Ft albérleti hozzájárulást, 150 E Ft a rezsi egy lakásra, azt kérte, az 

önkormányzat is adjon 50 E Ft lakbértámogatást. Van egy határozatlan idejű és egy július 30-ig tartó 

szerződést, úgy számolták ki az összeget, egy főre 50 E Ft/hó, mivel a helyi rendelet nem tartalmaz ilyen 

támogatási lehetőséget személyeknek, átadott pénzeszközként a Tankerületnek átadnák ezt a 

lakbértámogatást, augusztus 31-éig számolva a két főre két részletben. A 2022. évit egy részletben 

januárban, a második részletet 2023. januárban, a 2023. évi költségvetésbe ezt a 800 E Ft-ot be is kell 

tervezni. A Tankerületnek elszámolási kötelezettsége van, mindaddig él ez a támogatási összeg, amíg a 

helyi iskolában dolgoznak ezek az emberek. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, az augusztus 31. ütötte meg a fülét, miért nem tanév végéig 

tart. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, a nyári szünetben is foglalkoztatva vannak. Szeptemberben indulna új 

támogatás. 

 

Ángyán István bizottsági tag elmondta, úgy emlékszik, két-három ingatlan volt, amit nem hasznosítottak. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, nincs üres ingatlan. 

 

Szabó Mihály alpolgármester hozzátette, van, ami felújítás alatt van.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ha a szerződésnek az a feltétele, hogy kiürítsék, és a szerződés 

még ebben a formájában is kedvezőbb, mint a korábbi formájában, ez a teher is elfogadható. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, mi van a Népekbarátsága u. 18. számú ingatlannal. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmonda, az értékesítésre lett kijelölve. 

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, a szerződés a két fél között meddig köttetik. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, október 1-től augusztus 31-ig, kétszeri beszámoló lenne a pénzek 

kifizetéséről. 

 

Papp Péter bizottsági tag módosító javaslata az volt, hogy a képviselő-testület szakbizottságai vizsgálják 
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meg és tegyenek javaslatot az ingatlan végleges sorsáról, hasznosításáról. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, az az épület másra használható, vagy be kell zárni. Kérte, aki 

támogatja Papp Péter bizottsági tag módosító javaslatát, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

99/2022. (IX. 27.) határozata 

     módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Támogatja, hogy a képviselő-testület szakbizottságai vizsgálják meg és tegyenek javaslatot a kollégiumi 

épület végleges sorsáról, hasznosításáról. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki elfogadja az előterjesztést és az ahhoz tartozó kiegészített 

határozati javaslatot, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

100/2022. (IX. 27.) határozata 

 a „Javaslat a kollégiumi épület használatára vonatkozó, Tatabányai Tankerületi központtal 

fennálló megállapodások módosítására” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Javaslat a kollégiumi épület használatára vonatkozó, 

Tatabányai Tankerületi központtal fennálló megállapodások módosítására” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Pályázat benyújtása az Önkormányzatok rendkívüli támogatása jogcímre 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

101/2022. (IX. 27.) határozata 

a „Pályázat benyújtása az Önkormányzatok rendkívüli támogatása jogcímre” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása az Önkormányzatok rendkívüli 

támogatása jogcímre” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 
Ebrendészeti feladatellátási szerződések megkötése 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérdése az volt, a kisbéri, valamint a kecskédi és bokodi ebrendészeti 

elhelyezésnél egy kutyára jutó különbözet miből adódik, Kisbér magasabb árban van. 

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, Kisbéren ki foglalkozik ebrendészettel. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, ott ez a közterület-felügyelet feladatköre. Csináltak önköltség számítást, 

amiben minden benne van, ami a telep működésével kapcsolatos, a legnagyobb a bérek, vannak állandó 

és változó költségek. 2021-es évet tudták használni, megnézték, hány kutya jön, ez alapján kerültek 

kialakításra az egynapi költségek. Negyedéves elszámolással tudják meghatározni, chip, altatás, 

tetemelszállítás stb. Az is előfordulhat, hogy a kisbéri kutyáért eljön a gazda, elkérik tőle a költségeket, 

visszaadja Kisbérnek. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ha egy kutya napi ellátása 4500 Ft, az 130 E Ft havonta.  

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, miért maradt abba a kisállat hamvasztó kérdése, jelentős 

költségcsökkentő hatása lenne.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmonda, a készülék több 10 M Ft. Azt ígérték, lesznek pályázatok, a környező 

településekkel közösen akartak volna pályázni.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

102/2022. (IX. 27.) határozata 

az „Ebrendészeti feladatellátási szerződések megkötése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 
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érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Ebrendészeti feladatellátási szerződések megkötése” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

SZÜNET 

18:6-18:16 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, az 1. pontnál kevésnek érzi a kikiáltási árat, nem ennyi az ingatlanár 

Oroszlányban. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ebben az esetben az önkormányzat úgy jár el, ahogy az 

értékesítésre vonatkozó saját szabályai előírják. 

 

Dr. File Beáta jegyző hozzátette, az értékbecslés alá nem, fölé mehet a testület. 

 

Papp Péter bizottsági tag véleménye szerint, ha nem megy el annyiért, akkor kiírnak újat, és lejjebb 

adják. Javasolta, az ingatlan bruttó kikiáltási ára 25 M Ft legyen. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki támogatja Papp Péter bizottsági tag módosító javaslatát, hogy 

az ingatlan bruttó kikiáltási ára 25 M Ft legyen, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

103/2022. (IX. 27.) határozata 

     módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Támogatja, hogy az Oroszlány Város Önkormányzata 1/1 tulajdonát képező, Oroszlány, Népekbarátsága 

utca 18. fszt. 2., szám és 1982/A/40 helyrajzi szám alatti, lakás megnevezésű, 71 m2 területű ingatlan 

bruttó 25 M Ft összegű kikiáltási áron, versenytárgyalás keretében legyen értékesítve. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki a határozati javaslatot a módosító javaslat figyelembevételével 

elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

104/2022. (IX. 27.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos 

döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, a napelem parkkal kapcsolatban a főépítész elfogadta a rendezési tervet. 

Jelezte, hogy ami holnap kimegy előterjesztés, abban lesz még egy iktatószám. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

105/2022. (IX. 27.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Pályázati önerő biztosítása az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal energetikai fejlesztése (TOP 

Plusz-2.1.1-21) pályázattal kapcsolatban 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, lehetőség nyílik egy 500 M Ft-os pályázat benyújtására szeptember 30-

ával. Ebben benne lenne a szigetelés, ablakcsere, ajtócsere. A DIGI visszaadta a területét, arra is be tudták 

építeni a fejlesztési dolgokat. Ami hasznosításra van kiadva, az nem számolható el, ennek önrészét kérték, 

hogy a költségvetésbe tervezze be az önkormányzat. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, egy épület energetikai korszerűsítés, ami gondoskodik az 
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épület fűtéséről, nem tartalmazza a központi légtechnikát. A központi klíma berendezés elvárás, 

energetikai szempontból a légtechnika központosításával jelentős megtakarítás lenne. Nem tudja, ez miért 

nem szerepel a tervezési megbízásban, lehet, kapnának rá támogatást, más forrást is igénybe vehetnének. 

Véleménye szerint ezt vizsgálni kéne. 

 

Szabó Mihály alpolgármester elmonda, ezt vizsgálták tervezők, nem fér bele az összegbe. Felmérték az 

épületet, ők is azt mondták, gépesíteni kell a klímarendszert, akkor 60-80 M Ft költséget tippeltek. Ha 

önerőt elő tudnak hozzá teremteni, belefér a pályázatba. A támogatási összeget nem lehet növelni.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

106/2022. (IX. 27.) határozata 

a „Pályázati önerő biztosítása az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal energetikai 

fejlesztése (TOP Plusz-2.1.1-21) pályázattal kapcsolatban” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a katasztrófavédelemről és 

a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) 

bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve 

humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Pályázati önerő biztosítása az Oroszlányi Közös 

Önkormányzati Hivatal energetikai fejlesztése (TOP Plusz-2.1.1-21) pályázattal kapcsolatban” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 18 óra 32 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 elnök bizottsági tag 


